
KAJ VEŠ O PROMETU?

Na tekmovanju množični
osnovnošolci, srednja šola le ena

Letošnja gostiteljica našega občinskega
tekmovanja Kaj veš o prometu je bila os-
novna šola Franca Leskoška-Luke. Tekmo-
vanje je bilo že 19. po vrsti, poleg tega pa je
bilo istega dne tudi 10. srečanje pionirjev
prometnikov. Tekmovanja se je udeležilo
87 osnovnošolcev, ki so skupno sestavili 29
ekip.

Mlajši tekmovalci, učenci predmetne
stopnje so se pomerili v risanju na temo o
prometu in pisali spise, učenci starejše sku-
pine pa v poznavanju cesto-prometnih pred-
pisov, pokazati pa so morali tako teoretično
kot tudi praktičo znanje.,,svo,-,^^;.«,;,

Tekmovanja so se udeležile vse naše os-
novne šole, le da Horjul ni poslal svoje ekipe
v mlajši skupini, v starejši skupini pa se
tekmovanja niso udeležile ekipe s šol Vrhov-
ci, Trnovo in Preserje.

V poznavanju cestno prometnih predpi-
sov so se učenci izkazali bolje kot v vožnji po
spretnostnem in ocenjevalnem poligonu,
kjer je bilo zaradi nepravilne vožnje diskva-
lificiranih kar pet ekip. Precej težav so imeli
tekmovalci tudi v spretnostni vožnji, glavni
razlog za to pa je bila dolga zima, zaradi
česar tekmovalci niso mogli dovolj vaditi.
Prav zato bo naslednje občinsko tekmovanje
Kaj veš o prometu v jeseni, tako da bodo
imeli šolarji dovolj časa za vadbo.

Na letošnjem tekmovanju je bila še pose-
bej izrazita razlika v vožnji učencev s tistih
šol, kjer so za tekmovanje pripravili prav
posebno ekipo in tistih šol, kjer so za tekmo-
vanje pravzaprav pripravljali več šolarjev in
izbrali najboljše med njimi. Prometna vzgoja
v šolah pa bi morala biti prav to - čim bolj
množična in temeljita priprava vseh učencev
na vožnjo s kolesom vsak dan, v »živem«
prometu. • • •

Ker je tekmovanje namenjeno pravzaprav
učencem osnovnih in dijakom srednjih šol
naj povemo, da je za tekmovanje prijavila
ekipo tudi srednja šola za računalništvo,
vendar ni imela nobenega nasprotnika, zato
so ji sodelovanje odpovedali. Nezanimanje
srednjih šol je ponoven dokaz, da je bil ves
sedanji trud, da bi osnovnošolsko prometno
vzgojo nadaljevali tudi na srednji, zaman. In
ob vsem tem bi bila prometna vzgoja sred-
nješolcem še kako potrebna, saj postajajo
vedno bolj aktivni udeleženci v prometu,
smejo že voziti kolo z motorjem, malo kas-
neje že motor in nato še avto. Naj ob tem
povetno, da so tekmovalci na občinskem
tekmovanju lahko opravljali tudi izpit za
vožnjo s skolesom z motorjem - pogoj pa je
seveda bil, da so že dopolnili 14 let.

Na občinskem tekmovanju izberejo seve-
da tudi najboljšega udeleženca, ki občino
kasneje zastopa na republiškem tekmova-
nju. Kaj veš o prometu. Letos odhaja na
tekmovanje v Maribor, ki bo aprila v Mari-
boru Gregor Rozman z osnovne šole Brezo-
vica, od koder je tudi dragi najboljši tekmo-
valec Igor Istenič.

V ekipnem tekmovanju so zmagali v nižji
skupini - učencev petega in šestega razreda,
šolarji iz Velikih Lašč, drugi so bili učenci
OŠ Marjan Novak-Jovo in tretji učenci OŠ
Oskar Kovačič. V višji skupini - sedmi in
osmi razred - so bili najboljši šolarji z osnov-
ne šole Brezovica, drugo mesto so zasedli

šolarji iz Velikih Lašč in tretje mesto učenci
OŠ Oskar Kovačič. Pri pionirjih prometni-
kih je bila najboljša od osmih ekip osnovna
šola Polhov Gradec, drugo in tretje mesto
pa si delita ekipi iz Velikih Lašč in Vrhov-
cev. Pri najmlajših je najboljši spis napisala

Katarina Vatovec z osnovne šole Marjan
Novak - Jovo, najboljši likovni izdelek pa je
naredil Aleš Šušteršič z Iga.

Kot vsa leta doslej so nagrade praktične in
jih pravzaprav dobi šola ter tako lahko do-

polnjuje svojo opremo za prometno vzgojo.
Prva nagrada pa je seveda pony kolo.

GREGOR ROZMAN, OŠ Brezovica:
»Star sem 14 let in hodim v osmi razred.
Tekmovanj Kaj veš o prometu se udeležu-
jem že od tretjega razreda. Letos smo na šoli
že zelo zgodaj začeli vaditi na poligonu, saj
so nam mlajši učenci odmetali sneg, hišnik
pa nam je sam pripravil ovire. Svoje zmage
sem seveda vesel, danes pa sem opravil tudi
izpit za vožnjo s kolesom z motorjem, ki ga
imam že doma.

Seveda sem moral mami in očetu najprej
obljubiti, da ne bom z njim prehitro vozil, da
bom previden... Po končani osemletki

grem na srednjo kemijsko šolo. Do zdaj sem
bil odličnjak, z odličnim sem izdelal tudi
prvo polletje, kako pa bo na koncu šolskega
leta, še ne vem. Upam, da bom tudi odličen
- in da se bom tudi na republiškem tekmo-
vanju Kaj veš o prometu dobro odrezal.«


